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Tilstede på møter 

Kommunen Jostein Aanestad 

Kommunen Tom Salamonsen, deler av møtet 

Kommunen Anne Karen Olsen 

Javnlie Vel Anne-Lise Haugeto 

Javnlie Vel Sven Bjørne-Larsen 

Javnlie Vel Svein Løvseth 

Javnlie Vel Frantz Leonard Nilsen 

 

 

1.Samfunnsplanen legg opp til ein ytterlegare fortetting av eksisterande område framfor å ta i bruk 

nye områder. Er dette mogleg å gjere i Javnlieområdet, og kor og korleis bør det ev. leggast til rette 

for? 

- Ynskjer ikkje å ta stilling til konkrete områder, men generelt grunnlag. 

- Etablere nye områder på nedsidene/ lenger nedover i feltet, slik at naturen og høgfjellet blir 

spart. 

- ynskjer ikkje tett bebygging, men rom mellom hyttene, slik at særpreget til Javnlie vert 

ivareteke på ein god måte. 

- «Skånsam fortetting». 

- Utbygging på ein skånsam måte, og bevare naturpreget.  

- Større fokus på naturkartlegging, stadleg 

- ynskjer å bevare mest mogleg av naturen i området, slik at vidare utvikling ikkje kjem i 

konflikt med naturen og naturpreget.  

 

2.Bør det takast ut område som er sett av til utbyggingsføremål i Janvlie, ev. kva for «gule» 

områder er det viktigast å ikkje opne opp for utbygging? Kor og korleis kan utbyggingspotensialet i 

områder som vert tekne ut kompenserast med auka fortetting i andre områder i Javnlie? 

Enkelthytter? Konsentrert utbygging? Leilegheiter? 

- Ynskjer ikkje høye bygg 

- Ynskjer ikkje utleige i området 

- Open for tunløysingar, og kan kome attende til dette 

 

3.Er det infrastrukturtiltak (stiar, løyper, vegar, VA m.v.) i Javnlie-området, eller til/frå dette 

området som me bør vera særleg merksame på? 

- Ynskjer ikkje meir lysforurensning 



- Ynskjer å oppretthalde løypenettet om vinteren slik det er i dag: 

o Hansebekkrunden 

o Huldre runden 

o Løype ned til Beitostølen 

- Vegnett som opprettheld og tek hensyn til løyper og stiar i området 

- Vegløysing: 

o Fleire innfallsvegar? 

o Oppgradering av vegane, betre kvaliteten.  

- Ynskjer sykkelveg/turveg nordover til Beitostølen og sørover til Haraldstølane, så lenge det 

ikkje kjem i konflikt med beitenæringen. Ønsker ikkje å auke konfliktnivået med 

beitenæringa. 

 

 

Kort samanfatning:  

1. ta ut områder og heller akseptere fortetting 

2. Ta i bruk områder nedover, framfor oppover, høgfjellet 

3. Tunløysing som fortettingsstrategi 

 

 

Tilbakemelding Javnlie Vel, 09.10.23: 

1. Javnlie Vel hadde forstått protokollen fra formannskapets møte 22.6. .sak .40/23 Vurdering 
av Innspel  slik at de fjellnære områdene i Javnlie (230 tomter) etter råd fra 
kommunedirektøren og i tråd me forslag fra DN40/23T var tatt ut av det videre arbeid med 
kommuneplanens arealdel. Vedtaket var uklart og styreleder hadde derfor vært i kontakt 
med planavdelingen i kommunen i sommer/høst som bekreftet Javnlie Vel sin forståelse. 
Under møtet forklarte kommunedirektøren at dette var en misforståel, se og at det er 
notatet om fritidseiendommer fra 2022 som fortsatt er førende for det videre arbeid med 
arealplanen.  Dette tok styret i Javnlie Vel til etterretning, men ga da samtidig tilbakemelding 
om at denne misforståelse innebar at vi ikke hadde fått forberedt oss godt nok til de 
problemområder kommunen hadde reist til møtet.  

 

2. Styret i Javnlie Vel påpekte at uansett videre utvikling av Javnlia vil det være viktig at det 

sikres god tilgang til naturen fra hyttene både sommer og vinter, og at det ikke etableres 

gjerder eller andre stengsler omkring hyttene som betyr at stier og skiløyper kun blir 

tilgjengelige fra veinettet. Dette vil blant annet forhindre unødig bruk av bil 

 


